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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracarn sig z proSb4 o zabezpieczenie 6rodk6w w budZecie miasta Wloclarvka na

zal<up i wykonanie doSwietlenia wsrystkich przej$i dla pieszych w naszym mieScie.

PrzejScia dla pieszych, szczeg6lnie te bez sygnalizacji Swietlnej, sE bardzo

niebezpieczne dla pieszych. Znak,t drogowe informuj4ce o przejSciu s4 niedostatecmie

widoczre a samo przejScie bardzo czgsto tonie w ciemnoSciach.

Ponadto bardzo proszg o montaz nowoczesnych, wykonanych w technologii led znak6w

drogowych D6 inforrnuj4cych o przejSciu dla piesrych.

Dbaj4c o bezpieczeristwo mieszkanc6w Wloclawka bardzo proszg Pana Prezydenta i
stuzby jemu podlegle o potraktowanie sprawy jako pilnej.
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